
1 

 

PROTOKÓŁ NR XXVI/2013 
Z OBRAD XXVI SESJI 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 
KADENCJI W LATACH 2010 – 2014 

odbytej w dniu 30 października 2013 roku 
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 

w Nowym Tomyślu 
 
 
Ad.1. 

Otwarcie XXVI sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowotomyskiego Zbigniew Markowski o godzinie 

12.00 otworzył obrady XXVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego i powitał wszystkich 

obecnych, w szczególności Starostę Nowotomyskiego, Wicestarostę, Skarbnika Powiatu, 

członków Zarządu Powiatu Nowotomyskiego, dyrektorów jednostek, dyrektorów szkół 

ponadgimnazjalnych, dyrektora Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Nowym 

Tomyślu, kierowników poszczególnych wydziałów Starostwa i słuŜby mundurowe.  

Przewodniczący poinformował, Ŝe na sali obecnych jest 16 radnych i stwierdził 

quorum.  

Nieobecni na sesji: radny Józef Ast, radny Edwin Pigla i radny Przemysław 

Tramowski.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Lista gości stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zapytał, czy do porządku obrad są pytania lub uwagi? 

O głos poprosił Starosta – Nie wnoszę uwag do porządku obrad, ale chciałbym 

poinformować, Ŝe radni w materiałach na sesję otrzymali m.in. projekty dwóch uchwał: w 

sprawie zmiany budŜetu Powiatu na rok 2013 oraz w sprawie uchwalenia zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2013 – 2022, które po 

uwagach i sugestiach Regionalnej Izby Obrachunkowej poddane zostały pewnym korektom. 

Zmiany te przedstawi Skarbnik Powiatu podczas omawiania przedmiotowych projektów 

uchwał. 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania lub uwagi? 
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Zgłosił się radny Ireneusz Kozecki, który zapytał, dlaczego od pewnego czasu radni 

otrzymują porządek obrad na sesję bez materiałów? 

Przewodniczący odpowiedział, Ŝe materiały na sesję są wysyłane wraz z materiałami 

na Komisje, tak Ŝeby radni mogli się z nimi zapoznać i dokonać analizy. Porządek obrad 

sporządzany jest później. 

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania lub uwagi? 

Pytań i uwag nie było, wobec powyŜszego przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad?  

„za” – 16 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła porządek obrad XXVI sesji 

Rady Powiatu Nowotomyskiego.  

Porządek obrad XXVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe protokół z XXV sesji był wyłoŜony do wglądu w 

Wydziale Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego i zapytał, czy do protokołu są 

uwagi? Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady 

Powiatu Nowotomyskiego bez odczytywania. 

„za” – 16 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie przyjęła protokół z XXV sesji Rady 

Powiatu Nowotomyskiego. 

O godzinie 12.05 na  salę obrad przybył radny Przemysław Tramowski. 

Obecnych 17 radnych. 

 

Ad.4.  

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe na jego ręce nie wpłynęła Ŝadna interpelacja i 

zapytał, czy ktoś z radnych chce teraz złoŜyć interpelację lub zapytanie?  
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Zgłosił się radny Ireneusz Kozecki, który poinformował, Ŝe do tej pory nie otrzymał 

od Radcy prawnego odpowiedzi na piśmie na swoje zapytanie zgłoszone podczas XXIII sesji 

Rady Powiatu Nowotomyskiego.  

Przewodniczący poprosił radcę prawnego, aby przedstawił odpowiedź radnemu 

Ireneuszowi Kozeckiemu na piśmie. 

 Radca prawny Stanisław Tumaniewicz poinformował, Ŝe udzielił juŜ odpowiedzi 

ustnej podczas sesji i odpowiedź ta jest ujęta w protokole.  

Przewodniczący ponownie poprosił Radcę prawnego, aby odpowiedź w 

przedmiotowej sprawie została udzielona na piśmie.  

 Przewodniczący zapytał, czy w tym punkcie ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nikt 

się nie zgłosił.  

W związku z brakiem interpelacji i zapytań, Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał Starostę, czy do sprawozdania z działalności Zarządu w 

okresie międzysesyjnym przekazanego radnym chciałby coś uzupełnić? 

Starosta uzupełnił sprawozdanie o informację z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu  

29 października 2013 roku. 

Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty są pytania?  

 Radna Maria Galas poprosiła o przybliŜenie pkt. 3 sprawozdania z posiedzenia 

Zarządu w dniu 15 października 2013r., a konkretnie o odpowiedź na pytanie czego dotyczyła 

zmiana danych w ewidencji gruntów i budynków obrębu Trzcianka? 

 Starosta poprosił Kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami Jolantę Budzisz o udzielenie odpowiedz na to pytanie. 

Jolanta Budzisz - Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Gospodarki Nieruchomościami – W Trzciance przeprowadzono pomiary geodezyjne i po 

przeliczeniu, powierzchnie poszczególnych działek uległy zmianie. Takiej aktualizacji 

naleŜało równieŜ dokonać w ewidencji gruntów i budynków.  

Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 
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Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie 

międzysesyjnym oraz informacja z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 29 października 

2013r.  stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad.6. 

Sprawozdanie z działalności szkół i placówek oświatowych w Powiecie Nowotomyskim. 

Funkcjonowanie szkół i placówek oświatowych niepublicznych. 

Przewodniczący poprosił kierownika Wydziału Edukacji i Rozwoju Monikę Perz o  

zabranie głosu i przedstawienie informacji z działalności szkół i placówek oświatowych w 

Powiecie Nowotomyskim. 

Kierownik Wydziału Monika Perz , przedstawiając prezentację multimedialną 

omówiła następujące tematy: 

o typy szkół i kierunki kształcenia,  

o dane o szkołach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nowotomyski 

zawierające: liczbę oddziałów i liczbę uczniów w poszczególnych jednostkach, liczbę 

nauczycieli z podziałem na dyplomowanych, mianowanych, kontraktowych i 

staŜystów, poziom zatrudnienia w administracji oraz liczbę etatów obsługi, 

o nabór uczniów do klas pierwszych w poszczególnych jednostkach – analiza liczby 

uczniów od 2008 roku,  

o wyniki egzaminów maturalnych oraz wyniki z przygotowania zawodowego, 

o promocja uczniów, 

o frekwencja uczniów, 

o kształcenie i doskonalenie nauczycieli,  

o szkolenia Rady Pedagogicznej, 

o zajęcia pozalekcyjne, 

o baza dydaktyczno – wychowawcza szkoły, 

o wyposaŜenie szkół,  

o informacja o działalności Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Nowym 

Tomyślu,  

o informacja o działalności Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w 

Zbąszyniu,  

o informacja o działalności Zespołu Placówek Oświatowych w Nowym Tomyślu,  

o informacja o pozostałych placówkach oświatowych działających na terenie Powiatu 

Nowotomyskiego, 

o budŜet. 
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 Przewodniczący zapytał, czy do informacji przedstawionej przez Kierownika 

Wydziału Edukacji i Rozwoju są pytania? Pytań nie było. Przewodniczący zapytał, czy do 

dyrektorów szkół są pytania? Pytań nie było. 

Sprawozdanie z działalności szkół i placówek oświatowych w Powiecie Nowotomyskim 

oraz funkcjonowanie szkół i placówek oświatowych niepublicznych stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

Ad.7. 

Realizacja zadań w ramach zespołu placówek oświatowych (MOS, Bursa szkolna, 

Szkolne Schronisko MłodzieŜowe). 

Przewodniczący poinformował, Ŝe realizacja zadań w ramach zespołu placówek 

oświatowych została juŜ przedstawiona przez Kierownika Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Monikę Perz i zapytał, czy Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych Jarosław Mleczak chce 

uzupełnić przedstawioną informację?  

Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych Jarosław Mleczak odpowiedział, Ŝe nie 

ma nic do dodania.  

Przewodniczący zapytał, czy do Dyrektora są pytania? Pytań nie było. 

 

O godzinie 12.30 na  salę obrad przybył radny Edwin Pigla. 

Obecnych 18 radnych. 

 

Ad.8. 

Informacja o działalności Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Nowym 

Tomyślu oraz zasady współpracy z bibliotekami gminnymi. 

Przewodniczący poprosił Dyrektora Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej 

Lucynę Kończal – Gnap o  zabranie głosu i przedstawienie informacji o działalności Miejskiej 

i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Nowym Tomyślu oraz zasady współpracy z 

bibliotekami gminnymi. 

Dyrektor Lucyna Kończal – Gnap uzupełniła informację przekazaną radnym o 

prezentację, podczas której przedstawiła następujące tematy:  

o zasięg działania Biblioteki, 

o funkcjonowanie sieci komputerowej, 

o informacja o posiadanym księgozbiorze, 

o liczba zarejestrowanych czytelników, 

o ilość wypoŜyczeń, 
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o udział w Programie Rozwoju Bibliotek – obszar działania: Integracja Społeczna, 

o organizacja przedsięwzięć kulturalno – edukacyjnych,  

o organizacja „Przystanku Biblioteka” oraz zaangaŜowanie w jego realizację 

biblioentuzjastów,  

o stan zatrudnienia, powierzchnia, filie, księgozbiór, liczba wypoŜyczeń w 

poszczególnych bibliotekach na terenie Powiatu Nowotomyskiego. 

Przewodniczący zapytał, czy do informacji przedstawionej przez Panią Dyrektor są 

pytania? Pytań nie było.  

Informacja o działalności Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Nowym 

Tomyślu oraz realizacja zadań ponadlokalnych w 2012 roku stanowią załącznik nr 6 do 

protokołu. 

O godzinie 13.05 Przewodniczący Rady zarządził przerwę do godziny 13.20. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 9 porządku obrad. 

Na sali obecnych 16 radnych. Nieobecny radny Grzegorz Cecuła i radny Szymon 

Staśkiewicz. 

 

Ad.9. 

Podjęcie uchwał Rady Powiatu Nowotomyskiego w sprawie: 

a) programu współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2014, 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał, czy do przedmiotowego projektu 

uchwały są pytania? Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie programu 

współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2014. 

 „za” – 16 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/200/2013 w 

sprawie programu współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi 
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oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014. 

 

O godzinie 13.25 na salę obrad przybył radny Grzegorz Cecuła i radny Szymon 

Staśkiewicz. 

Obecnych 18 radnych. 

 

b) zmiany budŜetu Powiatu na rok 2013, 

Przewodniczący poprosił Skarbnika o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik  – Projekty uchwały, które radni otrzymali na dzisiejszej sesji pod względem 

merytorycznym nie zmieniły się. W projekcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Powiatu na 

rok 2013 dodano § 6 w brzmieniu: Dokonuje się zmiany w uchwale Nr XXV/195/13 Rady 

Powiatu Nowotomyskiego z dnia 25 września 2013r. w sprawie budŜetu Powiatu na rok 2013. 

Załącznik Nr 3 otrzymuje brzmienie w dziale 853, rozdz. 85311, § 6230  „Dotacje celowe z 

budŜetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora finansów publicznych”. Załącznik Nr 4 

otrzymuje brzmienie „Przychody § 950 Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6. 

W uzasadnieniu do uchwały dodaje się: Powiat Nowotomyski ma moŜliwość przesunięcia 

spłat zaciągniętych wcześniej zobowiązań. Wynika to z zapisu w Specyfikacjach Istotnych 

Warunków Zamówienia, umowy kredytowej i aneksu do umowy. Dokonuje się sprostowania 

nazwy zakupu inwestycyjnego w ramach udzielonej dotacji celowej dla Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „tj. zakup wideogastroskopu”.  

W projekcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Powiatu na 2013 rok proponuje się 

zwiększenie dochodów budŜetowych o kwotę 18.650 zł. Dochody budŜetowe po zmianie 

wynoszą 57.386.663 zł, z tego: dochody bieŜące stanowią kwotę 53.947.015 zł, a dochody 

majątkowe stanowią kwotę 3.439.648 zł. Wydatki budŜetowe zwiększa się o kwotę 1.560.965 

zł. Wydatki budŜetowe po zmianie wynoszą 56.507.355 zł, z tego: wydatki bieŜące wynoszą 

54.077.150 zł, a wydatki majątkowe wynoszą 2.430.205 zł. Wydatki bieŜące obejmują: 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń w kwocie 33.561.612 zł, dotacje – 2.525.601 zł i 

wydatki na obsługę długu – 850.000 zł. W związku z zawiadomieniem Stowarzyszenia Gmin 

RP Euroregion Gubin o odstąpieniu od realizacji zadania wykonywanego przez Zespół Szkół 

Nr 1 w Zbąszyniu, plan dochodów i wydatków budŜetowych zmniejsza się o kwotę 1.350 zł. 

Do budŜetu powiatu wprowadza się przychody z tytułu innych rozliczeń krajowych w 

wysokości 1.542.315 zł. Rezerwę ogólną zwiększa się o kwotę 95.000 zł. Rezerwę celową na 

wydatki bieŜące jednostek oświatowych zwiększa się o kwotę 27.163 zł. Po stronie wydatków 
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budŜetu środki przeznacza się na dofinansowanie wydatków bieŜących związanych głównie z 

wynagrodzeniami w następujących budŜetowych jednostkach oświatowych.  

Rada Miasta i Gminy w Lwówku podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Nowotomyskiemu w kwocie 20.000 zł w formie dotacji celowej z 

przeznaczeniem na zakup nowego ambulansu dla potrzeb funkcjonowania Ratownictwa 

Medycznego SP ZOZ w Nowym Tomyślu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? Pytań 

nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu 

Powiatu na rok 2013. 

 „za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/201/2013 w 

sprawie zmiany budŜetu Powiatu na rok 2013. 

 

c) uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2013-2022, 

Przewodniczący poprosił Skarbnika o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik  – W tym projekcie uchwały wprowadzono § 2 w brzmieniu: Dokonuje się 

zmiany w uchwale Nr XXV/194/2013 Rady Powiatu Nowotomyskiego z dnia 25 września 

2013r. w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2013 – 2022. W uzasadnieniu do uchwały dodaje się: Powiat 

Nowotomyski ma moŜliwość przesunięcia spłat zaciągniętych wcześniej zobowiązań. Wynika 

to z zapisu w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia, umowy kredytowej oraz aneksu 

do umowy. Załącznik Nr 1 do uchwały w poz. 4 Przychody budŜetu w kwocie 1.824.733,00 

zł otrzymuje brzmienie: 4.2 Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o 

finansach publicznych w kwocie 1.824.733,00 zł.  

W projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2013 – 2022 dokonuje się zmian w zakresie 

dochodów i wydatków bieŜących, dochodów i wydatków majątkowych, wyniku budŜetu, 

przeznaczenia nadwyŜki lub sposobu dofinansowania deficytu, przychodów i rozchodów 

budŜetu, kwoty długu oraz sposobu sfinansowania spłaty długu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania?  

Radny Ireneusz Kozecki – Na stronie 5 objaśnień przyjętych wartości do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2022, jest informacja o sprzedaŜy działki 

przeznaczonej pod budowę budynku mieszkalnego wraz z usługami w Nowym Tomyślu na 

kwotę 160.000,00 zł. Czy udało się to zrealizować?  

Starosta – Jest to działka na tyłach bloku przy dawnym pogotowiu. Proszę Panią 

Budzisz o wyjaśnienie. 

Jolanta Budzisz – Kierownik Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Gospodarki Nieruchomościami – Działka przy budynku, gdzie było pogotowie ma zostać  

wydzielona. Mieliśmy juŜ decyzję o warunkach zabudowy, ale okoliczni mieszkańcy 

odwołali się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego. Obecnie w Urzędzie Miejskim w 

Nowym Tomyślu toczy się postępowanie i sprzedaŜ tej działki na pewno nie nastąpiło w III 

kwartale tego roku.  

Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Pytań nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2013 – 2022. 

 „za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/202/2013 w 

sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 

na lata 2013 – 2022. 

 

d) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Nowotomyskiego w 2014 roku, 

O godzinie 13.40 salę obrad opuścił radny Paweł Wilkoszarski 

Obecnych 17 radnych. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe Burmistrzowie i Wójtowie Gmin z terenu Powiatu 

Nowotomyskiego, jak równieŜ Wielkopolska Okręgowa Izba Aptekarska wydali pozytywne 

opinie na temat rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu. Następnie 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał, czy do przedmiotowego projektu 

uchwały są pytania? Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowotomyskiego w 2014 

roku. 

 „za” – 17 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/203/2013 w 

sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Nowotomyskiego w 2014 roku. 

O godzinie 13.45  na  salę obrad przybył radny Paweł Wilkoszarski. 

Obecnych 18 radnych. 

 

e) ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich 

przechowywanie oraz wysokość kosztów z tym związanych, 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał, czy do przedmiotowego projektu 

uchwały są pytania? Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich przechowywanie oraz wysokość kosztów 

z tym związanych. 

 

 „za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/204/2013 w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi i ich przechowywanie oraz 

wysokość kosztów z tym związanych. 

 

f) skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Trzciance. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie 

opinii Komisji Rewizyjnej.  

Po przedstawieniu przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej opinii w sprawie 

skargi na Dyrektora ZSRCKU w Trzciance, Przewodniczący Rady odczytał projekt 



 11

uchwały, który uznaje przedmiotową skargę za bezzasadną i zapytał, czy do przedmiotowego 

projektu uchwały są pytania? Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie skargi na 

Dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance. 

 „za” – 18 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymujących się” – 0 głosów 

Rada Powiatu Nowotomyskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXVI/205/2013 w 

sprawie skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w 

Trzciance. 

 

Ad.10. 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Nowotomyskiego oraz Starosty 

Nowotomyskiego o oświadczeniach majątkowych za 2012 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Wojewoda Wielkopolski pismem z dnia 18 

października 2013r., nr ref. KN-V.414.530.2013 poinformował, Ŝe oświadczenia majątkowe 

Przewodniczącego Rady i Starosty Nowotomyskiego zostały złoŜone w terminie i nie 

stwierdzono nieprawidłowości. 

Pismo Wojewody Wielkopolskiego z dnia 18 października 2013r., nr ref. KN-

V.414.530.2013 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący odczytał informację Przewodniczącego Rady Powiatu 

Nowotomyskiego o oświadczeniach majątkowych radnych Rady Powiatu Nowotomyskiego 

za 2012 rok, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Renata Gruszka odczytała informację Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Nowym Tomyślu oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wolsztynie 

o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2012 rok.  

WyŜej wymienione informacje stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

Starosta odczytał informację Starosty Nowotomyskiego dotyczącą oświadczeń 

majątkowych za 2012 rok członków Zarządu Powiatu, Sekretarza i Skarbnika Powiatu, 

kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, osób wydających w imieniu Starosty 

decyzje administracyjne.  

Informacja Starosty stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Przewodniczący zapytał, czy do złoŜonych informacji są pytania? Pytań nie było. 
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Ad.11. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe nie było Ŝadnych interpelacji oraz zapytań i 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący zapytał, czy w tym punkcie ktoś chce zabrać głos? 

O głos poprosiła radna Maria Galas.  

Radna Maria Galas – ZbliŜa się termin złoŜenia przez Zarząd projektu budŜetu na 

rok 2014. Czy nie byłoby zasadnym spotkać się w gronie wszystkich radnych, aby omówić 

wspólnie propozycje do projektu budŜetu, Ŝeby kaŜdy miał w tym swój udział? 

Starosta – Zgodnie z ustawą, Zarząd jest zobowiązany do 15 listopada przedłoŜyć 

Radzie Powiatu projekt budŜetu, nad którym później Rada będzie pracowała. Myślę, Ŝe na 

tym etapie nie ma potrzeby organizowania spotkania wszystkich radnych. 

Wiceprzewodnicząca Renata Gruszka – Korzystając z tego, Ŝe na sali obecny jest 

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak, chciałabym zapytać, czy jeŜeli chodzi o kontrakt szpitalny, 

coś się zmieniło? Czy w dalszym ciągu Fundusz chce zmniejszyć kontrakty szpitalne o 10%?  

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Prawdopodobnie jutro będę miał informację 

dotyczącą wysokości kontraktu. W dniu wczorajszym dyrektor Funduszu potwierdził, Ŝe 

większość kontraktów szpitalnych będzie niŜsza od kontraktów roku 2013 średnio o 10%.  

Wiceprzewodnicząca Renata Gruszka – Czy konsultował Pan tą sprawę z 

dyrektorami innych szpitali, bo takie warunki są nie do przyjęcia? W podstawowej opiece 

zdrowotnej takŜe szykują się problemy. Pomimo tego, Ŝe kontrakty były podpisane na 5 lat, 

co roku stawiane są nam nowe warunki. Chcę, Ŝeby radni mieli tą świadomość, Ŝe moŜe 

zdarzyć się sytuacja, w której od nowego roku lekarze rodzinni nie będą przyjmować 

pacjentów. Szpitala oczywiście nie da się zamknąć, poniewaŜ musi być ciągłość świadczeń 

medycznych.  

Dyrektor SP ZOZ Janusz Nowak – Otrzymaliśmy informację od dyrektora 

Funduszu, Ŝe w przypadku, gdy dojdzie do sytuacji, w której lekarze rodzinni przestaną 

przyjmować pacjentów, szpital musi wtedy zapewnić podstawową opiekę lekarską.  

O głos poprosił Starosta Nowotomyski, który poinformował, Ŝe 14 listopada o 

godzinie 16.00 w WyŜszej Szkole Pedagogiki i Administracji odbędzie się otwarta debata 

publiczna dotycząca bezpieczeństwa. W debacie wezmą udział m.in. Wojewoda Wielkopolski 
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i Komendant Wojewódzki Policji. Starosta zapewnił równieŜ, Ŝe jeŜeli chodzi o opiekę 

zdrowotną, mieszkańcy naszego Powiatu mogą czuć się bezpieczni.   

Przewodniczący zapytał, czy w tym punkcie ktoś jeszcze chce zabrać głos? Nikt się 

nie zgłosił. 

 

Ad.13. 

Zamknięcie XXVI sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXVI sesji Rady 

Powiatu Nowotomyskiego o godzinie 14.05. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokolanci:  
Ewa Bąbelek 
Agnieszka Henicz 


